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P r o t o k ó ł   II/2006 

z Sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 06 grudnia 2006 r. 

 
 
 
W sesji udział wzięli: 
a/ trzynastu radnych Rady Gminy               -   nieobecni:: I.Kiernicka, J. Bejnarowicz 
b/ Wójt Gminy                                             -   Grzegorz Grabowski 
    Sekretarz Gminy                                      -   Iwona Wójcik 
    Skarbnik Gminy                                       -   Marek Malinowski 
    Radca Prawny                                          -   Beata Sadowska 
    Dyrektor GOK                                          -  Grażyna Chojnowska 
    Dyrektor ZGK                                          -  Mirosław Klemiato 
    Dyrektor Sz. P. w Dębnicy Kasz.             – Elżbieta Fryckowska 
    Dyrektor Zespołu Szkół                           - Teresa Radomska 
    Dyrektor Sz. P. w Gogolewie                   - Iwona Warkocza 
    Dyrektor Sz. P. w Motarzynie                  -  Gabriel Konkel 
    Kierownik OPS                                        - K. Szustak         
c/ zaproszeni goście: 
    Starosta Słupski                                       - Zdzisław Kołodziejski 
    Kierownik PUP                                         - Jan Mołdoch 
    Radny Rady Powiatu                               - Tadeusz Bejnarowicz 
    Radny Rady Powiatu                               - Stanisław Jank 
    Nadleśniczy Nadleśnictwa Leśny Dwór   - Jarosław Piszko 
    Przewodnicząca Rady Gminy IV kad.      – Zyta Rytelewska 
           
 
Porządek obrad: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a/  otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/  przyjęcie porządku obrad, 
c/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

      2.  Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy, 
      3.  Wystąpienie Wójta Gminy,  

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
    a/ określenia wysokości stawek opłaty miejscowej na 2007 rok, 
    b/  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2007    
         rok , 
    c/ określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2007 rok,   
    d/ podatku od posiadania psów na 2007 rok,  
5. Interpelacje radnych, 
6. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

      7.  Zamknięcie obrad.                         
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Przebieg sesji: 
 
Ad.1 
a/ 
 Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz powitała Radnych i gości 
zaproszonych przybyłych na sesję Rady Gminy. Następnie dokonała otwarcia sesji 
Rady Gminy stwierdzając prawomocność obrad. Otwarcia dokonała o godz.1000 w 
Sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
              
b/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz przedstawi ł  porządek obrad.  
Następnie zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 
Skarbnik zwrócił się z prośbą, by w pkt. 4e ująć podjęcie uchwały w sprawie zmian 
budżetowych na 2006 r.  Zakres zmian wyjaśni przy podejmowaniu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że prosi Radnych by 
wyjątkowo na tej sesji przyjąć projekt tej uchwały do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad wniesioną 
poprawką do  porządku obrad. 
W wyniku głosowania przyjęto poprawkę do porządku obrad  /12 za, 1 przeciw/. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad porządkiem 
obrad z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 
 W wyniku głosowania porządek obrad z uwzględnieniem poprawki został przyjęty 
(12 za, 1 wstrzymujący). 
 
c/  
 Do protokołu z poprzedniej Sesji uwag nie wniesiono.  W wyniku g łosowania 
protokół został przyjęty jednogłośnie (13 za,).           
 
Ad 2 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Przewodniczącego 
Gminnej Komisji Wyborczej Pana Grzegorza Masiukiewicza o wręczenie 
zaświadczenie potwierdzającego wybór Pana Eugeniusza Dańczaka na Wójta Gminy 
Dębnica Kaszubska. 
Pan Grzegorz Masiukiewicz wręczył zaświadczenie Panu Eugeniuszowi Dańczak 
potwierdzające jego wybór na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z prośbą do nowo wybranego 
Wójta o złożenie ślubowania. 
Pan Eugeniusz Dańczak  zgodnie z art. 29a ustawy o samorządzie gminnym złożył 
ślubowanie następującej treści: „ Obejmując Urząd Wójta gminy Dębnica Kaszubska, 
uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi Urząd 
sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy 
Dębnica Kaszubska”. 
Rotę ślubowania zakończył słowami: „Tak mi dopomóż Bóg”.  
/Rota ślubowania stanowi załącznik Nr 1 do protokołu/ 
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Ad 3 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz przekazał głos nowo 
zaprzysiężonemu Wójtowi Gminy Eugeniuszowi Dańczakowi. 
Wójt podziękował wszystkim wyborcom za zaufanie jakim go obdarzyli i przedstawi ł 
swoje zamierzenia na najbliższą kadencję. / wystąpienie stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu/. 
Następnie Przewodniczący Rady Marian Adamowicz udzielił głosu Panu 
Grzegorzowi Grabowskiemu. 
Grzegorz Grabowski poinformowa ł, że czuje się spełniony w realizacji zadań, których 
się podjął zgodnie ze złożoną przysięgą  15.10.2002 r jako osoba obejmująca urząd 
Wójta. Starał się przez te lata pracować dla dobra tej gminy. Uważa, że wspólnie z 
tamtą Radą zrobiono wiele dla dobra tej gminy i jej mieszkańców. Obejmując urząd 
Wójta zdawał sobie sprawę, że jest to praca kadencyjna, i że za cztery lata 
społeczeństwo dokona oceny jego pracy. Uważa, że dobrze się stało, że z piątki 
kandydatów starających się o ten urząd społeczeństwo dokonało właściwego wyboru 
powierzając go Panu Eugeniuszowi Dańczakowi. Uważa, że uczeń przerósł mistrza. 
Złożył nowemu Wójtowi życzenia sukcesu, zdrowia oraz realizacji zamierzonych 
zadań. Życzył mu także oparcia w rodzinie, gdyż po swoich doświadczeniach wie jak 
ono jest bardzo potrzebne piastując to stanowisko. Ze swojej strony obieca ł pomoc w 
realizacji zadań dla dobra społeczności gminy. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem do gości 
zaproszonych, czy chcą zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. 
O głos poprosił Starosta Słupski Pan Zdzisław Kołodziejski. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz przekazał glos Staroście. 
Starosta złożył gratulacje Panu Eugeniuszowi Dańczak z okazji wyboru na Wójta 
Gminy. Gratulacje także złożył Przewodniczącemu Rady z okazji wyboru na to 
stanowisko oraz wszystkim Radnym V kadencji. Zwróci ł uwagę, że Radni mają 
ciężkie zadanie gdyż kreują rozwój gminy. Zwrócił uwagę na coraz trudniejsze 
uwarunkowania. Życzył wszystkim sukcesów w rozwoju gmin Dębnica Kaszubska, 
gdyż rozwój tej gminy to także rozwój całego powiatu słupskiego, którego integralną 
częścią jest ta gmina. Uważa, że gmina powinna rozwijać się w wielu dziedzinach ale 
jako najważniejsze powinno przyjąć się rozwój gminy pod względem turystycznym i 
agroturystycznym, gdyż posiada ona cenne walory turystyczne. Podziękował także 
ustępującemu Wójtowi za współpracę. Mieszkańcom życzył by razem z Radą 
pracowali z ludźmi i dla ludzi. 
 
Ad 4 
 
 a/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2007 rok / załącznik Nr 3 do 
protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 30 listopada 2006 roku i 
uzyskał pozytywną opinię.  
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Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do protokołu 
b/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie określenia 
wysokości opłaty miejscowej  na 2007 rok / za łącznik Nr 4 do protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 30 listopada 2006 roku i 
uzyskał pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
c/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie podatku od 
posiadania psów na 2007 rok / za łącznik Nr 5 do protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 30 listopada 2006 roku i 
uzyskał pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta  /11 za, 2 przeciw/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
d/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie określenia 
stawek podatku od posiadanych środków transportowych na 2007 rok / za łącznik Nr 
6 do protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 30 listopada 2006 roku i 
uzyskał pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
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e/ 
 Skarbnik poinformował, że do Urzędu ma wpłynąć refundacja w kwocie 51.638 
zł w ramach realizacji programu z Odnowy Wsi na zagospodarowanie terenu wokó ł 
Gminnego Ośrodka Kultury. Przeniesienie jest to zabieg kosmetyczny, gdyż ta kwota 
wcześniej była ujęta w dziale Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego. 
Interpretacja Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego jest inna. PUW wskazuje, że 
winna być ujęta w rozdziale Rolnictwo i Łowiectwo. Jeżeli dzisiaj nie zostanie podjęta 
uchwała, to w tym roku możemy nie dostać zwrotu tych nakładów. Następna zmiana 
dotyczy kwoty 4.200 zł. Te kwotę wprowadzamy po stronie dochodów i wydatków w 
paragrafie darowizny na realizację programu aktywizacji dzieci i młodzieży szkolnej. 
Wprowadzono jeszcze po interpretacji Regionalnej Izby Obrachunkowej kwot ę 
56.046 zł. do paragrafu Grzywny i mandaty od osób fizycznych. Jest to kwota, która 
musi uiścić wykonawca oczyszczalni ścieków za niedotrzymanie terminów oddania 
tego obiektu do użytkowania. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że w przyszłości będzie się 
starał, by pod obrady sesji nie chodzi ły uchwały, które wcześniej nie były opiniowane 
przez poszczególne komisje. Dzisiaj z uwagi na wagę tej uchwały prosi o jej 
przyjęcie.     
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwa ły. 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2006 rok / za łącznik Nr 7 do protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta  /13 za, 1 wstrzymujący/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
Ad 5 
 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz prosi ł o składanie interpelacji. 
Radna I. Tkaczyszyn prosi o: 

- naprawę przez Zarząd Dróg Powiatowych drogi na odcinku Podole Ma łe – 
Maleniec. 

- ponowne przypomnienie ZDP o wycinkę przydrożnych krzewów przy drodze 
Podkomorzyce – Gogolewko, ta sprawa jest nie załatwiona od 2004 roku. 

- wyrównanie drogi do Dobrca, 
- porządne naprawienie drogi w miejscowości Maleniec – wysypać gruzem, 
- zwrócenie się do Nadleśnictwa Łupawa o umożliwienie przejazdu 

mieszkańcom drogą leśną z Gogolewka do Łupawy. 
Przewodniczący Rady poprosił Sekretarz Gminy o zapoznanie Radnych z definicją 
interpelacji. 
Sekretarz poinformowała, że te sprawy, które porusz Radna I. Tkaczyszyn są 
wnioskami. Przedstawiła także definicję interpelacji. 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący Rady prosił radnych o składanie wniosków. 
Radny P. Pałubicki zwrócił się z prośba o przekazanie radnym kserokopii wystąpienia 
Wójta. 
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Wójt poinformował, że będzie kontynuacja wydawania gazetki lokalnej i tam będzie 
ono opublikowane.  
Radny Rady Powiatu Stanisław Jank podziękował mieszkańcom gminy za udział w 
wyborach do Rady Powiatu. Poinformowa ł, że jako jedyna gmina wiejska mamy 3 
radnych powiatowych. Prosi o efektywną współpracę pomiędzy gminą a starostwem 
oraz o przesyłanie wszystkich wniosków pod adresem Starostwa na piśmie. 
Przewodniczącym Rady Powiatu jest nasz mieszkaniec i uważa, że będzie to miało 
swoje przełożenie. 
Radny B. Rębas prosi o dokończenie remontu drogi dojazdowej na osiedle 
mieszkalne w Borzęcinie. 
Radny P. Pałubicki zwrócił się z pytaniem na jakich zasadach funkcjonuje równiarka 
na terenie gminy i czy także mamy kruszarkę do kamieni. jest trochę kamienia 
polnego i można go skruszyć i wykorzystać do bieżących remontów dróg gminnych. 
Sołtys Wsi Motarzyno U. Rączka zwróciła się z zapytaniem, jak gmina jest 
przygotowana do „akcji zima”, gdyż sołtysi nie mają żadnych informacji na ten temat. 
Brak wskazanych miejsc w poszczególnych miejscowościach na wysypanie piasku, 
który byłby wykorzystywany do tego celu.       
Prosi także o informację na jakim odcinku będzie przeprowadzona przecinka drzew 
przy drodze wojewódzkiej 210 i kto otrzyma pozyskane drewno oraz kto jest 
odpowiedzialny za uprzątniecie gałęzi. 
Wójt poinformował, że właścicielem drewna jest Zarząd Dróg Powiatowych. 
Transport byłby droższy niż pozostawienie go miejscowej ludności. Mieszkańcy 
mogą pozyskać to drewno. W tej sprawie skontaktuje się z Panią Sołtys i wspólnie 
wypracują stanowisko w tej sprawie. Zwróci ł się także do Sołtysów z prośbą o 
wskazanie drzew do wycinki na terenie ich so łectw.  
Ponadto poinformował, że w trakcie dzisiejszej sesji nie udzieli odpowiedzi na 
pozostałe zgłoszone wnioski. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że na 28 grudnia jest 
planowana następna sesja Rady Gminy, gdyż będą jeszcze zmiany budżetowe i 
trzeba będzie podjąć stosowną uchwałę. W związku z tym nie wie czy komisje będą 
spotykały się oddzielnie w celu analizowania projektu uchwa ły czy odbędzie się 
posiedzenie komisji wspólnych.   Uważa, że wystarczy posiedzenie komisji 
wspólnych, które powinno się odbyć 21 lub 22.12.2006 r. 
 
Ad 7 
 
 Marian Adamowicz Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 114º dokonał 
zamknięcia obrad sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad. 
 
 
Protokołowała:                      
Teresa Kozdroń – Kołacka                                                                             Przewodnicz ący 
                                                                                                                           Rady Gminy  
                                                                                                                   / -/ Marian Adamowicz 
 

 


